
Groningen, 17 mei 2023

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders gemeente Groningen
Betreft : Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO inzake het vertrek van het Holland Casino.

Geacht College,

Op RTV-Noord staat een artikel over de mogelijke nieuwe locatie van het Holland Casino. Daarbij 
wordt niet alleen de gemeente Groningen genoemd, maar ook de gemeente Tynaarlo. 
Eerst was het in onze optiek al een aderlating dat het Holland Casino niet meer terugkeerde in de 
binnenstad. Weer een grote attractie die de binnenstad verlaat en nu dreigt zelfs het scenario dat 
het Holland Casino de gemeente Groningen en zelfs onze provincie gaat verlaten. 
De vraag is waarom deze optie überhaupt op tafel ligt. 

Dit roept bij de fracties van de PVV, PvhN, VVD en Stadspartij de volgende vragen op: 

1. Het Holland Casino stond eerst aan het Gedempte Kattendiep, de plek waar het in 2017 is 
afgebrand. De gemeente is nu 6 jaar verder en op deze locatie is niets gebeurd. Waarom 
blijft het zo lang stil rond om deze locatie. Wat is er aan de hand en welke problemen spelen 
hier nu? 

2. De fracties kan zich niet voorstellen dat de gemeente niet ideeën heeft ontwikkeld over de 
herinrichting van deze locatie aangezien de gemeente al 6 jaar de tijd heeft gehad. Welke 
(verschillende) plannen zijn rondom de herinrichting van het Gedempte Kattendiep en de 
afgebrande locatie? En wat is de visie van het college hierop en wanneer krijgt de raad 
daarover een voorstel van het college toegestuurd? 

3. Hoe loopt de aankoop van deze grond van het oude casino door de gemeente?
4. Wat vindt het college dat Holland Casino mogelijk de stad gaat verlaten?
5. Het Holland Casino is een attractie en een trekpleister in de stad. Is het college met de 

fracties eens dat als het Holland Casino besluit de gemeente Groningen te verlaten, die een 
aderlating voor de gemeente en met name de stad Groningen is? Zo neen, waarom niet. 

6. Wat is het college bereidt te doen om het Casino te behouden van de gemeente en de 
provincie Groningen? Welke locaties zijn, naast het Europark, nog meer verkend als optie 
voor een mogelijke locatie voor het casino? Wat is de visie van het college hierop?
En wat wil het college met de huidige tijdelijke locatie van het Hollands Casino in relatie tot 
het winkelcentrum en daar aangrenzende parkeerterrein?

7. Waarom overweegt het Holland Casino uit de gemeente Groningen te vertrekken? Wat zijn 
de oorzaken hiervan? Hoe zijn de verhoudingen tussen het Holland Casino en de gemeente 
Groningen?

Bron: https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1022848/europapark-en-gemeente-tynaarlo-in-beeld-voor-vaste-
plek-holland-casino 
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In afwachting van uw reactie.

Met vriendelijke groet,

Dennis Ram  – fractievoorzitter, Partij Voor de Vrijheid (PVV)
Leendert van der Laan, Partij voor het Noorden (PvhN)
Ietje Jacobs, Volkspartij voor Vrijheid en Democratie (VVD)
Amrut Sijbolts, Stadspartij 100% voor Groningen


